
Protokół Nr X/2011 
z przebiegu obrad X zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Łęknicy, odbytej w dniu 

27 października 2011 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Łęknicy. 
 

Otwarcia sesji o godz. 9:00 dokonał Przew. Rady Miejskiej p. Jan Andrzejewski, który 

stwierdził, że na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych, wobec czego obrady sesji  

i podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Nieobecni radni: 

1. Marcela Ewa 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

 

Przewodniczący poinformował, że na stole prezydialnym wyłożony jest do wglądu protokół  

z przebiegu obrad ostatniej sesji Rady. Można zapoznać się z jego treścią i zgłosić ewentualne 

uwagi. 

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o działalności Burmistrza. 

3. Zapytania i interpelacje. 

4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

5. Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Żarach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok Gminy 

Łęknica. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2011 – 2014. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie objęcia przez Gminę Łęknica udziałów  

w podwyższonym kapitale zakładowym spółki pod nazwą Zakład Zagospodarowania 

Odpadów spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie  

w użytkowanie nieruchomości stanowiących mienie komunalne Gminy Łęknica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy 

Łęknica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 



3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2012 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie 

miasta Łęknica. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie miasta 

Łęknica na 2012 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wzorów informacji 

i deklaracji podatkowych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Zakładu 

Komunalnego w Łęknicy. 

15. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę Łęknica  

w roku szkolnym 2010 – 2011. 

16. Informacja Burmistrza, Przewodniczącego Rady Miejskiej, Urzędu Skarbowego  

i Wojewody Lubuskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

17. Wnioski i informacje. 

18. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

19. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytał, czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Uwag nie wniesiono. 

Przew. RM p. Andrzejewski poddał pod głosowanie, kto jest za przyjęciem proponowanego 

porządku obrad. Porządek został przyjęty jednogłośnie przy 14 głosach „za”. 

 

Do pkt 2 

Radni w materiałach na sesję otrzymali informację o działalności Burmistrza w okresie 

między sesjami (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz p. Bieniasz poinformował, że w zeszłym tygodniu Łużycki Związek Gmin  

sp. z o. o. organizowała wyjazd po różnych zakładach gospodarki odpadami celem 

zorientowania się jak funkcjonują i w jakiej formie. Zakłady te mieszczą się w Gorzowie 

Wlkp. i w rejonie Gdańska.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje, co Panowie Wójtowie i Burmistrzowie tam 

zobaczyli. 



Burmistrz p. Bieniasz poinformował, że w chwili obecnej są to takie kompleksy, że z 

zewnątrz nie widać aby był to zakład gospodarowania odpadami bo jest to zorganizowane w 

halach, gdzie są maszyny ale i ludzie segregują te odpady. Jest duża efektywność 

odzyskiwania i wynosi około 50% - 60%.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje, jak później wyglądają koszty opłat 

środowiskowych? 

Burmistrz p. Bieniasz odpowiada, że jest o tyle % zmniejszona opłata środowiskowa. Im 

więcej odzysku o tyle jest zmniejszona opłata środowiskowa.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje, czy ten recykling daje zerowy wynik finansowy 

czy jednak trzeba do tego dopłacać czy też można na tym zarobić. 

Burmistrz p. Bieniasz odpowiada, że zarobić na tym nie można trzeba dopłacać.  

Radny p. Junke zapytuje, w jakim stadium jest budowa Hospicjum w Żarach.  

Burmistrz p. Bieniasz odpowiada, że było takie spotkanie, na którym organizatorzy budowy 

tego Hospicjum robią wszystko aby te Hospicjum uruchomić, aby ta inwestycja ruszyła tym 

bardziej, że jest to obiekt, który trzeba byłoby jeszcze w tym roku przykryć dachem a na to 

nie ma środków. W projekcie tym są gotowe pomóc gminy Przewóz, Lipinki Łużyckie  

i miasto Żary. Organizatorzy zwracają się z gorącym apelem o pomoc. Są gotowi przyjechać 

na sesję rady i rozmawiać.  

Radny p. Junke zapytuje, o konferencję z PKO w Karpaczu na temat partnerstwa publiczno – 

prywatnego. Czy ta konferencja dotyczyła nas? 

Burmistrz p. Bieniasz odpowiada, że nie. Konferencja ta była organizowana dla wszystkich 

podmiotów, z którymi PKO współpracuje.  

Radny p. Junke: zostało wydane zarządzenie wyrażające zgodę na sprzedaż samochodu 

ciężarowego. Chciałbym zapytać, o który samochód chodzi o beczkę czy o śmieciarę? 

Burmistrz p. Bieniasz odpowiada, że o tą starą śmieciarę.  

Radny p. Małecki zapytuje, czy szkoła już generuje, czy będzie generowała zyski ze zmiany 

opału? 

Burmistrz p. Bieniasz odpowiada, że oszczędności będą widoczne po okresie grzewczym.  

 

Do pkt 3,4 

 

Radny p. Iwuć zapytuje Radnego Powiatowego Pana Mazurkiewicza o ze sprzedażą budynku 

po Powiatowym Domu Dziecka oraz o dziki. 



Radny Powiatowy  p. Mazurkiewicz odpowiada, że była robiona wycena budynku po 

Powiatowym Domu Dziecka i jest osoba zainteresowana, która była i oglądała go. Na razie 

jest to dalej w punkcie zerowym. Jest też propozycja, żeby podzielić działki znajdujące się 

obok i sprzedać, żeby zmniejszyć ten cały teren związany z budynkiem. Już dwie zostały 

sprzedane. Poinformował, że w ostatnim tygodniu mieliśmy dwa odstrzały dzików. Na 

jednym polowaniu strzelono 9 dzików a na drugim 14. Dzików jest ogromna ilość. Z jednego 

modnika potrafi wyjść z 60 dzików. W miesiącu listopadzie będzie przynajmniej jedno 

polowanie a może i nawet dwa. Ostatnio dwa dziki zostały strzelone na moście kolejowym 

dlatego wiemy, że przychodzą one do nas z Niemiec. W lesie i na pustej przestrzeni możemy 

strzelać ale w terenie zabudowanym niestety nie. Jeden myśliwy strzelił na naszym terenie 30 

dzików.  

Radny p. Junke zapytuje, o niesprawną meliorację na ulicy Polnej w  wyniku, której następują 

podtopienia budynków mieszkalnych.  

Burmistrz p. Bieniasz odpowiada, że znaleźliśmy człowieka, który jest w stanie zająć się tym 

tematem. Oczywiście potrzebne są na to pieniądze i będziemy składać zapotrzebowanie do 

budżetu. Na ten cel potrzebne jest około 100 tys. zł.  

Radny p. Junke zapytuje, czy za zrobienie analizy? 

Burmistrz p. Bieniasz odpowiada, że za wszystko.  

 

Do pkt 5 

1. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał opinię Zespołu Opiniującego kandydatów 

na ławników (opinia stanowi załącznik do protokołu), 

2. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał opinię Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Gorzowie Wlkp. (opinia stanowi załącznik do protokołu), 

3. Powołanie Komisji Skrutacyjnej.  

4. Zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski: chciałbym, żebyśmy zgłosili kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej.  

Radny p. Junke: zgłaszam kandydaturę Radnego Pana Andrzeja Marszałka. 

Radna p. Ganczar: zgłaszam kandydaturę Radnej Pani Grażyny Pajączkowskiej. 

Z-ca Przew. Pan Artur Rygiel: zgłaszam kandydaturę Radnego Pana Marka Małeckiego. 

5. Wyrażenie zgody przez kandydatów na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje, czy zgłoszeni kandydaci wyrażają zgodę.  



Radny Pan Andrzej Marszałek wyraził zgodę. 

Radna Pani Grażyna Pajączkowska wyraziła zgodę.  

Radny Pan Marek Małecki wyraził zgodę.  

6. Głosowanie na przyjęciem składu Komisji Skrutacyjnej. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski: zapytuje, kto z Radnych jest za tym, żebyśmy powołali 

Komisję Skrutacyjną w składzie: Radny p. Andrzej Marszałek, Radna p. Grażyna 

Pajączkowska i Radny p. Marek Małecki. 

Komisja Skrutacyjna została powołana jednogłośnie przy 14 głosach „za”.  

7. Wybór przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej (wyrażenie zgody przez kandydata).  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski: proszę zgłaszać kandydatów na Przewodniczącego Komisji.  

Została zgłoszona kandydatura Radnego Pana Andrzeja Marszałka.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje, czy kandydat wyraża zgodę. 

Radny p. Marszałek wyraził zgodę.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski: zapytuje, kto z Radnych jest za tym, żebyśmy na 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej powołali Radnego Pana Andrzeja Marszałka. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski: stwierdzam, że 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym 

się” Radny p. Andrzej Marszałek został wybrany Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zarządził 10 minut przerwy.  

8. Przygotowanie regulaminu oraz kart do głosowania tajnego przez Komisję 

Skrutacyjną. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski wznowił obrady. 

9. Odczytanie regulaminu głosowania.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Andrzej Marszałek przeczytał regulamin 

głosowania (regulamin stanowi załącznik do protokołu). 

10. Rozdanie radnym kart do głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego  

w Żarach Wydział Rodzinny i Nieletnich. 

11. Oddawanie głosów do urny przez radnych wyczytanych kolejno z listy obecności 

przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zarządził 5 minut przerwy.  

12. Podliczenie głosów i sporządzenie protokołu z głosowania przez Komisję 

Skrutacyjną. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski wznowił obrady. 

 



13. Odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu z głosowania  

w wyborach o Sądu Rejonowego w Żarach Wydział Rodzinny i Nieletnich (protokół 

stanowi załącznik do protokołu sesji). 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Andrzej Marszałek przeczytał protokół głosowania 

i pogratulował Pani Andrus Alinie. 

Przystąpienie do wyborów ławników do Wydziału Pracy. 

14. Rozdanie radnym kart do głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego  

w Żarach Wydział Pracy. 

15. Oddawanie głosów do urny przez radnych wyczytanych kolejno z listy obecności 

przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zarządził 5 minut przerwy.  

16. Podliczenie głosów i sporządzenie protokołu z głosowania przez Komisję 

Skrutacyjną. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski wznowił obrady. 

17. Odczytanie przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej protokołu z głosowania  

w wyborach o Sądu Rejonowego w Żarach Wydział Pracy (protokół stanowi 

załącznik do protokołu sesji). 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Andrzej Marszałek przeczytał protokół głosowania 

i pogratulował Pani Baran Małgorzacie. 

 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego w Żarach na kadencję 2012 – 2015. 

Przew. RM p. Andrzejewski odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr X.63.2011  

w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Żarach na kadencję 2012 – 2015. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Salę posiedzeń opuścił radny p. Wawruch. Stan radnych 13 radnych na 15. 

 

Do pkt 6 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2011 rok Gminy Łęknica.  

 

Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisje RM pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 



Radny p. Wawruch przybył na salę posiedzeń. Stan 14 radnych na 15. 

Przew. RM p. Andrzejewski odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr X.64.2011  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok Gminy Łęknica.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 7 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2011 – 2014. 

 

Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisje RM pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Przew. RM p. Andrzejewski odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr X.65.2011  

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2011 – 2014. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 8 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie objęcia przez Gminę 

Łęknica udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym spółki pod nazwą Zakład 

Zagospodarowania Odpadów spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

 

Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisje RM pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Przew. RM p. Andrzejewski odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr X.66.2011  

w sprawie objęcia przez Gminę Łęknica udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

spółki pod nazwą Zakład Zagospodarowania Odpadów spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 9 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe oddanie w użytkowanie nieruchomości stanowiących mienie komunalne 

Gminy Łęknica. 



Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisje RM pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Radny p. Junke: Panie Burmistrzu dobrze się dzieje, że przekazujemy to na 40 lat ale to chyba 

nie do końca zwalnia nas z jakiegokolwiek obowiązku. W uzasadnieniu pisze się, że 

realizacja będzie dofinansowana z Unii Europejskiej a kto pokryje resztę kosztów? 

Burmistrz p. Bieniasz poinformował, że resztę kosztów pokryje Łużycki Związek Gmin. 

Radny p. Junke zapytuje, czy my nie będziemy nic dopłacać? 

Burmistrz p. Bieniasz odpowiada, że częściowo będziemy jak każdy z uczestników spółki. 

Przew. RM p. Andrzejewski odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr X.67.2011  

w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w użytkowanie nieruchomości 

stanowiących mienie komunalne Gminy Łęknica. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 10 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego 

programu współpracy Gminy Łęknica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2012 rok.  

Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisje RM pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Przew. RM p. Andrzejewski odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr X.68.2011  

w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Łęknica z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2012 rok.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 11 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek podatku 

od nieruchomości na terenie miasta Łęknica.  



Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarowania Mieniem 

Komunalnym, Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisja Rewizyjna oraz Komisja Kultury, 

Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

Radny p. Junke: w imieniu Komisji Oświatowej chciałbym powiedzieć, że zdania Radnych 

należących do tej komisji też były podzielone ale podjęliśmy decyzję o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu tej uchwały. Nie znaczy to, że jesteśmy za tym żeby sięgać 

obywatelom do kieszeni. Natomiast wiemy o tym, że aby zrobić coś w mieście to potrzebne 

są pieniądze, które trzeba w jakiś sposób włożyć do budżetu. Wysokość podatku ma swoje 

odbicie na tym jakie dostajemy subwencje od państwa.  

Przew. Komisji Budżetu p. Marszałek: większością członków komisji opinia co do tego 

projektu uchwały jest negatywna chociaż moim zdaniem uważam, że powinniśmy minimalnie 

podwyższać podatki żeby wzrastały nam również subwencje. Wyjdzie w głosowaniu jak 

będziemy się do tego odnosili jako cała rada.  

 

Przew. RM p. Andrzejewski odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr X.69.2011  

w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta Łęknica.  

 

Wynik głosowania  7 głosów „za”, 7 głosów „przeciw” i stanowi załącznik do protokołu. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje Radcę Prawnego p. Mirosława Bartnika co w 

zaistniałej sytuacji. 

Radca Prawny p. Mirosław Bartnik poinformował, uchwała nie została podjęta.  

 

Do pkt 12 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości na terenie miasta Łęknica na 2012 rok. 

Radca Prawny p. Mirosław Bartnik poinformował, że ze względu na odrzucenie uchwały 

dotyczącej ustalenia stawek podatku ten punkt trzeba byłoby przenieść na następną sesję.  

Przew. RM p. Andrzejewski: dobrze rozumiem, że uchwała w sprawie podatku musi być 

podjęta w tym roku? 



Radca Prawny p. Mirosław Bartnik poinformował, że tak. Może być podjęta ze stawkami 

ubiegłorocznymi lub wyższymi ale musi być podjęta ustalająca stawki na rok 2012.  

Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że ze względu na odrzucenie projektu uchwały w 

sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta Łęknica punkt 12 musi 

zostać zdjęty z obrad sesji.  

Radca Prawny p. Mirosław Bartnik poinformował, punkt 12 obrad sesji stał się 

bezprzedmiotowy.  

 

Do pkt 13 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej ustalenia wzorów informacji i deklaracji podatkowych. 

Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisje RM pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Przew. RM p. Andrzejewski odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr X.69.2011  

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wzorów informacji i deklaracji podatkowych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do pkt 14 

Radni w materiałach na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie skargi na działalność 

Dyrektora Miejskiego Zakładu Komunalnego w Łęknicy. 

Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarowania Mieniem 

Komunalnym, Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przew. RM p. Andrzejewski poinformował, że Komisja Rewizyjna oraz Komisja Kultury, 

Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Przew. RM p. Andrzejewski odczytał i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr X.70.2011  

w sprawie skargi na działalność Dyrektora Miejskiego Zakładu Komunalnego w Łęknicy. 

Uchwała została podjęta przy 11 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zarządził 10 minut przerwy.  



Przew. RM p. Jan Andrzejewski wznowił obrady sesji.  

 

Do pkt 15 

Radni w materiałach na sesję otrzymali informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

przez Gminę Łęknica w roku szkolnym 2010 – 2011. 

 

Informacja została przyjęta przez radę do wiadomości.  

 

Do pkt 16 

Informacja Burmistrza, Przewodniczącego Rady Miejskiej, Urzędu Skarbowego i Wojewody 

Lubuskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację Burmistrza (informacja stanowi 

załącznik do protokołu). 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację Przewodniczącego Rady Miejskiej 

(informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację Urzędu Skarbowego (informacja 

stanowi załącznik do protokołu). 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację i Wojewody Lubuskiego (informacja 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

Do pkt 17 

1. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację  

o działalności promocyjnej w 2010 roku (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

2. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację o stanie bazy sportowo – 

turystycznej w Łęknicy (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

3. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację o udzielonych dotacjach dla 

organizacji pozarządowych (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

4. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację o przyznanych dodatkach 

mieszkaniowych w I półroczu 2011 roku (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

5. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację dotyczącą sprzedaży mienia 

komunalnego za I półrocze 2011 roku (informacja stanowi załącznik do protokołu). 



6. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał informację dotyczącą wykonania dochodów 

z tytułu podatków za I półrocze 2011 roku (informacja stanowi załącznik do 

protokołu). 

7. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał pismo ze Starostwa Powiatowego w 

Kędzierzynie Koźle dotyczące przeciwdziałaniu powodzi (stanowi załącznik do 

protokołu). 

8. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał prośbę Katolickiego Stowarzyszenia 

Młodzieży przy Parafii pw. Św. Barbary w Łęknicy dotyczącą sfinansowania zakupu 

sprzętu audiowizualnego (stanowi załącznik do protokołu). 

9. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał prośbę Pani Renaty M (pismo stanowi 

załącznik do protokołu). 

Burmistrz p. Jan Bieniasz poinformował, że dodatek mieszkaniowy nie jest 

przyznawany przez Pana Dyrektora MZK. Są jasno sprecyzowane przepisy mówiące, 

że jeżeli najemca ma zadłużenie to nie ma prawa otrzymywać dodatku. My nie mamy 

mocy prawnej, żeby wpływać na decyzje Dyrektora.  

Księgowa MZK p. Góra poinformowała, że do Pani M są ciągle wysyłane upomnienia, 

ponieważ nie płaci czynszu i ma zaległości. 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje jaki jest status tego mieszkania? 

Księgowa MZK p. Góra poinformowała, że jest to mieszkanie komunalne.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje, dlaczego ta Pani mieszkając w mieszkaniu 

komunalnym musiała wymienić sobie sama okna na swój koszt.  

Księgowa MZK p. Góra poinformowała, że z tego co wiem to Pani M była u Dyrektora 

i powiedział jej, że okna będą wymieniana w roku 2011 ale Pani ta pośpieszyła się i 

wstawiła okna w tamtym roku.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje radnych, czy godzicie się Państwo, żebyśmy 

tę prośbę przekazali według właściwości do Miejskiego Zakładu Komunalnego. Nie 

chciałbym, żebyśmy wchodzili w kompetencje zakładu ale skoro Dyrektor miał w 

planach wymianę okiem u tej Pani to może chociaż w częściach zrekompensowałby jej 

to jakoś. Rada nie będzie wpływała na decyzję Dyrektora. Może znajdzie się jakiś 

kompromis.  

Radna p. Ganczar poinformowała, że wie w jakim stanie są tam okna bo mieszkam też 

w tym bloku. Tam bez młotka lub śrubokręta nie dało się okna zamknąć. Znam 

sytuację tej Pani i wiem, że ona wymieniała okna nie wiedząc, że będą pieniądze na 



wymianę okiem w roku 2011. Ona wymieniła je sobie jakoś w listopadzie 2010 roku 

bo tak naprawdę nie dało się mieszkać.   

Rada zgodziła się na przekazanie prośby Pani Renaty M do Miejskiego Zakładu 

Komunalnego w Łęknicy w celu ponownego rozpatrzenia.  

10. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał odpowiedź Burmistrza Łęknicy na wniosek 

Komisji Budżetu dotyczący przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 

własności nieruchomości (stanowi załącznik do protokołu). 

 

Wnioski Komisji Rady Miejskiej: 

1. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał wniosek Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Pomocy Społecznej oraz Porządku Publicznego wnioskuje o założenie lampy na 

słupie energetycznym przy posesji Dworcowa 10.  

Burmistrz p. Bieniasz poinformował, że jest to ujęte w planie dotyczącym modernizacji 

oświetlenia. Trzeba również oświetlić ulicę Wypoczynkową. Zobowiązania te wpłyną 

na wzrost wydatków za energię. Inwestycja ta to nie tylko modernizacja istniejącego 

oświetlenia ale również dostawienie lamp w miejscach nieoświetlonych. Jeżeli są 

jakieś spostrzeżenia to proszę tylko i wyłącznie zgłaszać do tej dokumentacji.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytał Komisję Kultury czy zgadzają się, na to, żeby 

ten wniosek nie traktować jako sprawy indywidualnej tylko dołączyć do tego dużego 

projektu.  

Burmistrz poinformował, że firma ta jest już gotowa i czeka tylko na podjęcie 

uchwały przez Radę. Musimy spojrzeć z Panią Skarbnik pod względem finansowym a 

jednocześnie Radni już wstecz dali pełnomocnictwo do podpisania tejże umowy 

robiąc dokumentację. Jeszcze raz powtarzam, że jeżeli ktoś ma swoje spostrzeżenia 

proszę przyjść do Pana Marcina i przejrzeć dokumentację. Jest cały plan i można się z 

nim zapoznać.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje, czy radni są za przekazaniem wniosku do 

Inspektora Urzędu Miejskiego celem załatwienia. 

Rada przegłosowała pozytywnie przy 14 głosach „za”. 

2. Przew. RM p. Jan Andrzejewski odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Porządku Publicznego  

o remont ulicy Wybrzeżnej, zrobienie oświetlenia na Hali Sportowej, remont ulicy 

Tadeusza Kościuszki, postawienie lustra drogowego naprzeciwko posesji  

ul. Hutnicza 1, ogrodzenie placu zabaw przy ul. Polnej, wykonanie dwóch progów 



zwalniających na wysokości placu zabaw na ul. Polnej, dofinansowanie budowy boiska 

do gry w siatkówkę ogrodzenia i dojścia do boiska.  

Komisja poinformowała, że są to wnioski do budżetu.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski zapytuje, kto z Radnych jest za przyjęciem tych 

wniosków. 

Rada przegłosowała pozytywnie przy 12 głosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących 

się”. 

 

Przew. RM p. Jan Andrzejewski poinformował: były u mnie 4 osoby na dyżurze, które 

dostały pismo, że Miejski Zakładu Komunalny nakazuje dostosowanie pieca centralnego 

ogrzewania do przystosowania do przepisów prawa. Proszę przybyłe Panie z MZK o 

wyjaśnienie mi tej sprawy. 

Pani Świderska poinformowała, że te pismo są następstwem przeprowadzanych 

inwentaryzacji przez kominiarzy. W ich trakcie wyszło, że jest bardzo dużo instalacji 

centralnego ogrzewania bez potrzebnych zezwoleń. Zwróciliśmy się z pismem do Nadzoru 

Budowlanego i Inspektor Staszkowian odpowiedział nam, że sprawy takie się nie 

przedawniają.  Do przerobienia instalacji potrzebne jest pozwolenie na budowę.  

Przew. RM p. Jan Andrzejewski poinformował, że osoby, które u mnie były miały zgodę 

Pana Dyrektora MZK na zrobienie takiego ogrzewania. MZK postawiło im warunki i oni je 

wypełnili.  

Pani Świderska poinformowała, że pisma Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

wynika, że taka zgodą zarządcy budynku nie jest wystarczająca.   

 

Burmistrz p. Bieniasz poinformował, że zwróciła się do nas przedstawicielka grupy żołnierzy 

angielskich, którzy maszerowali z Żagania do Gebeln o postawienie tablicy pamiątkowej na 

terenie miasta. Jest wzór tej tablicy, oni przyjadą i wtedy będziemy rozmawiać i oglądać 

teren.  

 

Radny p. Pietrzak zapytuje o informację o stanie oświaty.  

Dyrektor ZSP p. Marszałek poinformowała, że w ubiegłym roku szkolnym dużo 

pracowaliśmy nad przygotowaniem projektu z Kapitału Ludzkiego tj. działania poszerzające 

zajęcia pozalekcyjne w Szkole Podstawowej i Gimnazjum. Czekamy na wyniki. Jest to 

projekt wyrównujący szanse edukacyjne dla dzieci z małych miejscowości. Ważne jest to, że 

nie ma tu żadnego wkładu własnego gminy. Dyrektor Przedszkola też przygotowała projekt 



na 50.000 zł. Szukamy źródeł na finansowanie zakupu pomocy naukowych dla dzieci. Trzeba 

poświęcić bardzo dużo czasu na przygotowanie takich projektów. My przygotowaliśmy ich aż 

cztery. Udało nam się zakupić wiele sprzętu za pieniądze uzyskane dodatkowo, np. 

radiomagnetofony, dywany do przedszkola, nagrody, komputer, 6 szt. DVD, 6 szt. 

magnetofonów. Wyniki egzaminu gimnazjalnego były bardzo dobre. Wyniki Szkoły 

Podstawowej były dobre ale muszą jeszcze popracować.  

 

Radny p. Małecki informuję, że Pani Hoj zamieszkała w Łęknicy ul. Dworcowej prosi aby 

przyspieszyć przydział mieszkania dla jej mamy, które mieszka w budzie na targowisku.  

Burmistrz p. Bieniasz poinformował, że doskonale wiemy jak wygląda sytuacja 

mieszkaniowa w mieście.   

  

Do pkt 18 

Radni jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji. 

 

Do pkt 19 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przew. RM p. Andrzejewski o godz. 

12:00 zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej w Łęknicy, dziękując radnych oraz osobom 

zaproszonym za udział w sesji stwierdzając, że „Obrady X sesji uważa za zamknięte”. 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Joanna Dżumyło      Jan Andrzejewski 


